
 
Groot onderhoud skeelerbaan 
Commissievergadering 17 juni 2024 
 
Voorstellen inspreker: 
Hans Hoogland namens Schaats- en Skatevereniging Lek en Linge, neemt Rini van Veen waar, die met vakantie is. 
 
Het onderwerp: het Groot onderhoud aan de skeelerbaan op sportpark Ter Weijde. 
 
 
 
De leeftijd van de skeelerbaan is 17 jaar (2007). 
 
Probleem is dat op dit moment bij het gebruik van de baan de veiligheid een ding is! 

1. Er is sprake van wortelopdruk; 
2. Er is sprake bij de plassen van ernstige verruwing van het asfalt door uitloging van de bitumen; 
3. Er is sprake van een niet functionerende afwatering, waardoor grote en brede plassen de beschikbare 

baanbreedte ernstig beperken; 
 
Nog slechts ¾ van de breedte is bruikbaar met de kanttekening dat dit ¾ is van de minimummaat van 6 meter! 
Bovendien is de baan zo lek als een mandje en verdwijnt het in de winter opgebrachte water weer razend snel door 
de scheuren (na twee nachten is 75 m3 van de 240 m3 al verdwenen). 
 
Zijn er al ongelukken gebeurd dan? 
We doen alles om ongelukken door het achteruit gaan van de staat van de baan en zijn functionaliteit te voorkomen: 

1. We beperken ons in de oefeningen die we doen; 
2. Sommige trainers markeren de te mijden delen met stoepkrijt (zijn wel even bezig); 
3. En al enkele jaren houden we geen wedstrijdjes meer (hoezo inline-skaten een sport?). 

Hele korte tijdlijn ziet er als volg uit: 
2019 Raadsbesluit groot onderhoud atletiekbaan e.a. buitensportvoorzieningen.  

o.a. de skeelerbaan zou in de planperiode daarna komen. 
2023 Er moet volgens toezeggingen van het bestuur een plan komen voor de sportvoorzieningen die in 2019 

doorverwezen zijn naar de volgende planperiode 
2024 Buitensportvoorzieningen zijn niet opgenomen in de kadernota en  

voor 2025 zijn er géén vervangingsinvesteringen buitensportvoorzieningen opgenomen. 

Wordt uitstel afstel??? 
 
Wij vragen u: 

1. Er voor te zorgen dat er op de skeelerbaan op korte termijn weer veilig gesport kan worden, dat de baan zijn 
functionaliteit terug krijgt. 

1. Wij vragen u: De vervangingsinvesteringen voor de buitensportvoorzieningen weer op te nemen in de 
begroting; 

2. Wij vragen u: Geen nieuwe voorzieningen te creëren zolang bestaande voorzieningen niet worden 
onderhouden en wellicht zelfs dreigen te verdwijnen. 

 
Wat kost het? Wij hebben begrepen dat het gaat om kapitaalslasten van zo’n 20 a 25 duizend Euro per jaar 
 
Wisselgeld: 

• Wij hebben begrepen dat het derde hockeyveld niet doorgaat, dit staat nog wel in de begroting met 
kapitaalslasten van zo’n €19.000 per jaar. 

• Wij hebben begrepen dat er nog € 150.000 staat voor de aanleg van een nieuw skatepark 
• En er staan nog wel meer nieuwe zaken in. 

 
Wat kan de vereniging doen? 

• Wij zijn een low-budget vereniging. Onze trainers werken allemaal Pro-Deo. Dat alles om de kosten voor de 
sporters zo beperkt mogelijk te houden en geen onnodige  barrières op te werpen. Dus veel eigen middelen 
hebben we niet. 

• Wij verrichten al wel veel onderhoudswerkzaamheden 
o Iedere week vegen we zelf de baan (500 meter), blad, eikels, takken, ganzenpoep enz een flinke klus! 
o We maaien gras met een grastrimmer rondom obstakels 
o We verwijderen onkruid uit scheuren en voegen 
o Het enige onderhoud aan de baan, waterdicht maken van de randen (1000 m), is door ons uitgevoerd. 

• Wij zijn van harte bereid om onze kennis en ervaring in het voorbereidingstraject in te zetten. 
 


